
                                                                  
                                                                 
 

1 
 

         

                                                        ΔΗΜΗΤΡΗΣ ΚΥΡΙΑΖΙΔΗΣ 
                                                 Βουλευτής Ν. Δράμας/ Νέας Δημοκρατίας 

                                                          

                                                                   ΕΡΩΤΗΣΗ                               Αθήνα, 07/08/2024 

                  ΠΡΟΣ: 

                                                                      1.Υπουργό Υποδομών και  Μεταφορών 

               κ. Χρήστο Σταϊκούρα 

                                                                     2.Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων  

                κ. Κωνσταντίνο Τσιάρα 

                                                                     3.Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας  

                κ. Θεόδωρο Σκυλακάκη 

 

Θέμα: Κατασκευή υδατοφράγματος στην θέση Καρβουνόρεμα Δήμου Κ. 

Νευροκοπίου Δράμας. 

Κύριοι Υπουργοί, 

 Βιώνουμε μία πρωτόγνωρη για τα δεδομένα της χώρας μας περίοδο 

σοβαρής έλλειψης υδάτινων πόρων, γεγονός οφείλει να ενεργοποιήσει άμεσα 

τα συναρμόδια Υπουργεία ούτως ώστε να αναληφθούν δράσεις και μέτρα προς 

αντιμετώπιση του φαινομένου αυτού που επαπειλεί ακόμη και την αγροτική 

παραγωγή. Στο πλαίσιο ακριβώς αυτό, επιβάλλεται τόσο η ενίσχυση των 

υφισταμένων ταμιευτήρων, όσο και η κατασκευή νέων φραγμάτων. Σε ό,τι δε 

ειδικότερα αφορά στον Νομό της Δράμας, σας είναι ήδη γνωστό από 

παρεμβάσεις μου το ζήτημα της ανάγκης κατασκευής υδατοφράγματος στην 

περιοχή Καρβουνόρεμα του Δήμου Κ. Νευροκοπίου, ένα έργο που αναμένεται 

να λειτουργήσει πολλαπλώς ευεργετικά τόσο για την άρδευση των 
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υφισταμένων αγροτικών εκτάσεων, όσο και για την προστασία της περιοχής 

από συστηματικώς εμφανιζόμενα πλημμυρικά φαινόμενα. Το δίκαιο αυτό αίτημα 

της τοπικής κοινωνίας είναι πέραν από επίκαιρο, αν αναλογιστεί κανείς ότι τα 

αποθέματα του ταμιευτήρα των Λευκογείων είναι όλως περιορισμένα ως 

πληροφορούμαι.  

 Μετά ταύτα, ερωτώνται οι κ.κ. Υπουργοί: 

1. Συναινούν τα Υπουργεία σας στην κατασκευή του εν λόγω φράγματος; 

Και εάν ναι, σε ποιες ενέργειες θα προβούν για την άμεση 

χρηματοδότηση και υλοποίηση του έργου; 

2. Υπάρχουν υφιστάμενες μελέτες ή προτάσεις ως προς την κατασκευή 

ετέρων φραγμάτων στον Νομό μας; Και εάν ναι, σε ποιες περιοχές και 

ποια η ωριμότητα των σχετικών μελετών; 

 

Ο ΕΡΩΤΩΝ ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ 

 

Δημήτριος Κυριαζίδης 

Βουλευτής Ν.Δ. Ν. Δράμας 

 




